
Страница 1 от 21 
 

 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ НИКОЛА КОЗЛЕВО, ОБЛАСТ ШУМЕН 
с. Никола Козлево, пл. „23-ти Септември” № 5, тел.: 05328 20-82,                      

www.nikolakozlevo.bg, e-mail: obs@nikolakozlevo.bg 

 

 

ПРОТОКОЛ № 7 

от редовно пленарно заседание на Общински съвет  Никола Козлево, 

проведено на 30 май 2024 год. 

 
Днес, 30.05.2024 год. от 10:00 часа, на основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА в  

заседателната зала на община Никола Козлево, се проведе редовно пленарно заседание на 
Общински съвет Никола Козлево. 

Присъстваха: Исмаил Ибрям – Кмет на община Никола Козлево, Антоанета Георгиева - 
Зам.-кмет на община Никола Козлево, Петър Димитров – Секретар на община Никола Козлево, 
Янка Минчева – Директор дирекция „Финанси, управление на собственосттаи АПИО“, Севгин 
Ахмед – Старши експерт в дирекция „Финанси, управление на собственосттаи АПИО“, 
Йордан Добрев – Гл. специалист „ИК и НС“, Людмила Борисова – Гл. експерт от Дирекция 
„Бюро по труда” - Нови пазар, Валентина Минчева – Журналист от „РАДИАН БГ“, Кметове 
на кметства по населени места в територията на община Никола Козлево и общински 
съветници: 

1. Ахмед Фикрет Ахмед; 
2. Бисер Ангелов Митев; 
3. Венета Динчева Съръбеева; 
4. Галин Иванов Георгиев;  
5. Джелил Атавула Ахмед; 
6. Нурай Ферудин Реджеб; 
7. Реджеб Ешреф Вели; 
8. Турхан Фахредин Каракаш; 
9. Фахри Салиев Алиев; 
10. Халил Руфат Али; 
11. Хюсеин Назим Абиб; 
12. Юксел Сюлейман Исмаил. 
Отсъстващи: Веселин Валериев Ангелов. 
 
Председателя на Общински съвет Никола Козлево, г-н Турхан Каракаш, откри 

заседанието: 
Колеги предлагам да започваме!  
Уважаеми дами и господа общински съветници!  
Уважаеми г-н Ибрям! 
Уважаеми гости! 
„Добре дошли“ на редовното пленарно заседание на Общински съвет Никола Козлево, 

насречено за днес от 10:00 часа. 
Присъстват 12 /дванадесет/ общински съветници от 13 /тринадесет/. Има кворум и 

съгласно чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, може да заседава Общинския съвет и обявявам проекто-
дневния ред на заседанието, както следва: 
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1. Докладна записка с вх. № 08 от 23.04.2024 год., относно: Програма за реализиране на 
общественополезни дейности в община Никола Козлево от лица в трудоспособна възраст, 
подлежащи на месечно социално подпомагане. 

2. Докладна записка с вх. № 09 от 23.04.2024 год., относно: Приемане на годишните 
доклади на читалищата в община Никола Козлево. 

3. Докладна записка с вх. № 11 от 08.05.2024 год., относно: Продажба на недвижим имот 
– общинска частна собственост. 

4. Докладна записка с вх. № 12 от 08.05.2024 год., относно: Предоставяне на нежилищно 
помещение, публична общинска собственост за временно и безвъзмездно управление на                 
АСП – гр. София, за нуждите на Дирекция „Социално подпомагане – гр. Каолиново“. 

5. Докладна записка с вх. № 13 от 08.05.2024 год., относно: Продажба на недвижим имот 
– общинска частна собственост. 

6. Докладна записка с вх. № 14 от 08.05.2024 год., относно: Отдаване под наем на терен. 
7. Доклад с вх. № 15 от 15.05.2024 год. от ликвидатора на „Еко система – Никола 

Козлево“ ЕООД. 
8. Докладна записка с вх. № 16 от 16.05.2024 год., относно: Продажба на недвижим имот 

– общинска частна собственост. 
9. Докладна записка с вх. № 17 от 20.05.2024 год., относно: Даване на съгласие за 

членство на община Никола Козлево в сдружение „Толерантност“ и определяне на 
представител (делегат) на общината в общото събрание на сдружение „Толерантност“. 

10. Анализ с вх. № 18 от 20.05.2024 год., относно: Състоянието и нивото на безработица 
на територията на община Никола Козлево, възможност за преодоляването й, предоставен за 
разглеждане, на основание т. 2 от програмата за работа на ОбС Никола Козлево, приета с  
Решение № 15 по Протокол № 3 от 29.02.2024 год. 

11. Анализ с вх. № 19 от 20.05.2024 год., относно състоянието на пътната инфраструктура 
в общината и набелязване на мерки за подобряването й. 

 
- Турхан Каракаш: „Колеги това са докладните, които са по проекто дневния ред. 

Иматели ли, някакви въпроси и предложения?“ 
- Халил Али: „Предлагам да се добави т. 12 към дневния ред, като Питания“. 
- Турхан Каракаш: „Колеги има предложение към проекто-дневния ред, да има добавена                             

т. 12 Питания. Предлагам на Вашето внимание предложението на г-н Али, към проекто-
дневния ред да се добави т. 12 Питания. Който е съгласен с така направеното предложение 
моля да гласува с вдигане на ръка с 12 (дванадесет) гласа - „за”;  0 (нула) гласа – „против” и   
0 (нула) гласа – „въздържал се“, предложението се приема единодушно. Сега предлагам на 
гласуване целия проекто-дневен ред, който е на вниманието Ви. Дневния ред ще е от 12 
/дванадесет/ точки и точка дванадесета, както гласувахме ще бъде Питания. Колеги, който е 
съгласен с така предложения дневен ред да гласува с вдигане на ръка, от общо присъстващи 
12 /дванадесет/ общински съветника с 12 (дванадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и   
0 (нула) гласа – „въздържал се“, Общински съвет Никола Козлево, прие следния:  

 
ДНЕВЕН РЕД: 

 
1. Докладна записка с вх. № 08 от 23.04.2024 год., относно: Програма за реализиране на 

общественополезни дейности в община Никола Козлево от лица в трудоспособна възраст, 
подлежащи на месечно социално подпомагане. 

2. Докладна записка с вх. № 09 от 23.04.2024 год., относно: Приемане на годишните 
доклади на читалищата в община Никола Козлево. 
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3. Докладна записка с вх. № 11 от 08.05.2024 год., относно: Продажба на недвижим имот 
– общинска частна собственост. 

4. Докладна записка с вх. № 12 от 08.05.2024 год., относно: Предоставяне на нежилищно 
помещение, публична общинска собственост за временно и безвъзмездно управление на АСП 
– гр. София, за нуждите на Дирекция „Социално подпомагане – гр. Каолиново“. 

5. Докладна записка с вх. № 13 от 08.05.2024 год., относно: Продажба на недвижим имот 
– общинска частна собственост. 

6. Докладна записка с вх. № 14 от 08.05.2024 год., относно: Отдаване под наем на терен. 
7. Доклад с вх. № 15 от 15.05.2024 год. от ликвидатора на „Еко система – Никола 

Козлево“ ЕООД. 
8. Докладна записка с вх. № 16 от 16.05.2024 год., относно: Продажба на недвижим имот 

– общинска частна собственост. 
9. Докладна записка с вх. № 17 от 20.05.2024 год., относно: Даване на съгласие за 

членство на община Никола Козлево в сдружение „Толерантност“ и определяне на 
представител (делегат) на общината в общото събрание на сдружение „Толерантност“. 

10. Анализ с вх. № 18 от 20.05.2024 год., относно: състоянието и нивото на безработица 
на територията на община Никола Козлево, възможност за преодоляването й, предоставен за 
разглеждане, на основание т. 2 от програмата за работа на ОбС Никола Козлево, приета с  
Решение № 15 по Протокол № 3 от 29.02.2024 год. 

11. Анализ с вх. № 19 от 20.05.2024 год., относно: Състоянието на пътната 
инфраструктура в общината и набелязване на мерки за подобряването й. 

12. Питания. 

Председателя на Общински съвет Никола Козлево, г-н Турхан Каракаш дава ход на 
заседанието и уведомява, че в залата влезе отсъстващия общински съветник Веселин Ангелов. 

По първа точка от дневния ред:  
Докладна записка с вх. № 08 от 23.04.2024 год., относно: Програма за реализиране на 

общественополезни дейности в община Никола Козлево от лица в трудоспособна възраст, 
подлежащи на месечно социално подпомагане. 

Председателя поясни, че общинските съветници са запознати с дакладната записка, 
която е разглеждана на заседанието на постоянната комисия и даде думата за въпроси, 
предложения и изказвания: 

- Халил Али: „Предлагам излагане становището на комисията.“ 
- Ахмед Ахмед: „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, Уважаеми 

представители на ОбА Никола Козлево и гости, като Председател на „Комисия по 
европейските програми и проекти, инвестиции, иновации и трудова заетост“, комисията не 
можа да излезе със становище, понеже колегите отсъстваха и нямаше кворум за разглеждане 
на докладната записка.“ 

- Турхан Каракаш: „Заповядайте, г-н Исмаил!“ 
- Юксел Исмаил: „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, Уважаеми 

представители на ОбА Никола Козлево и гости! 
- По отношение на Програмата за реализиране на обществено полезна дейност в община 

Никола Козлево на лица в трудоспособна възраст, подлежащи на месечно социално 
подпомагане, във всички населени места в територията на общината имаме лица, които са 
регистрирани и подлежат на такава помощ, съгл. чл. 9 от Правилника за прилагане на Закона 
за социално подпомагане (ППЗСП) за срок от 10 дни по 4 ч. дневно и конкретно ще говоря за 
с. Църквица, като местен жител и какво се получава: 

Общинския Кмет задължава местния Кмет да извършва контрол, отчет, присъствени 
графици, които се разписват от Кмета на съответното населено място в случая е с. Църквица, 
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кой се е явил за обработване на часовете и кой не е, но в един  меомент се получава така, че 
общинския Кмет лично с присъствието си казва на тези хора, които са социално слаби и  трябва 
да отработят  тези 10 дни по 4 ч. дневно и с цялата му отговорност им заявява, че не трябва да 
работят, че не трябва да слушат местния Кмет, а от там нататък всичко отива по „дяволите“.  

Нямам нищо напротив, но по този начин местния Кмет се „дискредитира и населението, 
хората застават един срещу друг и се настройват политически, а ние не се сме тука с такава 
цел и ни най-малко имаме право на това, а и не само Кмета на общината, но и колегата „Ахмед 
Ахмед“ и той е със същия подход, който ми е и съселянин и го призовавам, апелирам колегата 
„Ахмед Ахмед“, нека първо да се запознае, да прочете много добре закона за местното 
самоуправление и местната администрация, там точно и ясно е описано общинския Кмет с 
какви права и задължения е, както и общинския съветник, с какви права и задължения 
разполага,  а не да „подстрекава“ хората, „няма да го слушате местния кмет, ние не сме от една 
политическа партия, а ще слушате мене.  

Да, но това е абсолютно грубо нарушение в намесата на местната власт. Ние сме 
законодателна, а не изпълнителна власт! 

Изпълнителната власт, нека да си влезе в ролята и да изпълнява задълженията си и да 
накара тези хора наистина да си положат този обществен труд, за който получават помощи и 
нищо друго. 

Случайно присъствах на извършена проверка от „Бюро по труда“, но не съм сигурен от 
коя Дирекция бяха и стана така, че те изкараха виновен Кмета, питали хората, хората им 
казали, че работят, кмета им е казал, че не излизат да работят и директно казаха, че Кмета 
„лъже“.  

А, за мен това е нещо абсурдно.Абсурдно е тази Дирекция да се отнася по този начин 
към задълженията си и дали предварително се обаждат, че ще идват да проверяват, това е вече 
отделен въпрос, но кагато дойдат да проверяват, то да се проверяват и слушат само едната 
страна, това за мене е, че не се отнасят сериозно към задълженията си.  

Стана така, че дойдоха попълниха протокола, подписаха и подпечатаха си 
командировъчните и си тригнаха! 

Ако, така ще работим, то и аз мога по този начин, след малко да изляза, да вляза, да не 
гласувам ама нали си положих подписа на присъствения лист и знам, че ще си взема хонорара 
и нищо не ми пречи, но съвестта и задълженията ми като общински съветник не ми позволяват. 

Работил съм винаги конкретно, стриктно, както е необходимо, а не само ден да мине друг 
да дойде и накрая на месеца да чакам банкомата да ми превежда заплатата.  

Затова много Ви моля, вземете мерки, ако ще извършвате проверка, извършете я така, че 
без никакви отношения между общински Кмет, местен и общински съветник! Благодаря Ви!“ 

- Турхан Каракаш: „Благодаря Ви, г-н Исмаил! Колеги, други изказвания и въпроси?“  
- Ахмед Ахмед: „Да!“  
- Турхан Каракаш: „Заповядайте, ако искате на трибуната г-н Ахмед, има запис!“ 
- Ахмед Ахмед: „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, Уважаеми 

представители на ОбА Никола Козлево и гости! 
Изслушах с голямо внимание, колегата Исмаил. Много добре знам, за какво става въпрос 

и съм запознат със закона, но както твърди той, че аз съм говорил да не излизат хората, с това 
няма как да се съглася.  

Единственото нещо, което знам, след като съм чел закона и съм водил разговор с 
Директора на „Социално подпомагане“, това е, че тези хора, според техните възможности, са 
длъжни да отработват 40 /четиридесет/ часа. Това 10 /десет/ дена по 4 /четири/ часа дневно, 
никъде не го пише.  

В повечето населени места, хората отработват 5 /пет/ дена по 8 /осем/ часа на ден.  
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Това е според изготвения график/програма на местната администрация. Така, че аз да им 
кажа нещо на Кмета и да му се намесвам  работата на кмета, няма как да стане 

Ние сме тука за да защитим интересите на хората пред закона, обслужим и да им 
помогнем. 

Това, което знам  и теърдя е, че закона задължава хората да отработват 40 /четиридесет/ 
часа месечно, за да си получават месечните помощи. 

Голяма обърквация действително става в с. Църквица, относно работата на кмета и не 
може Кмета да си дели хората на политическа основа. Ние апелираме всички да излизат и да 
си отработват тези 40 /четиридесет/ часа, но не може едните да ходят, а другите не, което е 
недопустимо, трябва всички да ходят, за да си получат социалните помощи. 

Както не се намесвам в работата на общинския кмет, единствено апелирам, всеки един, 
който получава социални помощи да излезе, да си отработи четиридесетте часа. Благодаря 
Ви!“ 

- Турхан Каракаш: „Благодаря Ви, г-н Ахмед! Колеги, след като нямате други въпроси 
прекратявам дебатите и моля да гласуваме:“  

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 
0 (нула) гласа – „против” и  0 (нула) гласа – „въздържал се“ и на основание чл. 21, ал. 1, т. 12 
от ЗМСМА, Общински съвет Никола Козлево, прие следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 38 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА, Общински съвет Никола Козлево,  
 

РЕШИ: 
 

1. Приема „Програмата за реализиране на общественополезни дейности в община 
Никола Козлево от лица в трудоспособна възраст, подлежащи на месечно социално 
подпомагане“  

2. Неразделна част към приетата Програма по т. 1 е Приложение № 1: населени места, в 
които ще се реализират общественополезни дейности по програмата. 
________________________________________________________________________________ 

По втора точка от дневния ред:  
Докладна записка с вх. № 09 от 23.04.2024 год., относно: приемане на годишните доклади 

на читалищата в община Никола Козлево. 
Председателя поясни, че общинските съветници са запознати с дакладната записка, 

която е разглеждана на заседанието на постоянната комисия. Общинска администрация е 
излязла със проекто-решение за всички читалища, но предлагам да ги разгледаме поотделно и 
да гласуваме във връзка с отчетите, които са представили. 

Колеги, имате ли други предложения? Мисля, че от всяко читалище са поканени 
председателите, за да изразят тяхното становище във връзка с отчета, при зададени въпроси 
от страна на ОбС Никола Козлево. 

- Турхан Каракаш: „Колеги, Вие имате думата!“ 
- Халил Али: „Предлагам излагане становището на комисията.“ 
- Венета  Сърабеева: „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, 

Уважаеми представители на ОбА Никола Козлево и гости! 
 Комисията разгледа всички отчети и излезе с положително становище, но има няколко 

въпроса към определени читалища. Някои читалища не правят разлика между държавна и 
общинска субсидия. Другото, което е, как си определят наем зала, имат външни услуги и други 



Страница 6 от 21 
 

дейности, нека всеки да каже. И защо получената от всички читалища през месец ноември 
получена от общината близо 1000,00 лв. субсидия, никъде не е отразена.“ 

- Турхан Каракаш: „Материалите са обемисти, някой ако желае може да се запознае с 
тях. Колеги имате ли въпроси към НЧ „Пробуда - 1906” с. Никола Козлево?“ 

- Венета  Сърабеева: „Аз нямам.“ 
- Турхан Каракаш: „Някой друг има ли въпроси, може да ги зададете и към г-жа 

Семерджиева. Колеги, след като нямате други въпроси, прекратявам дебатите и моля да 
гласуваме приемането на отчета на НЧ „Пробуда - 1906” с. Никола Козлево.“ 

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 
0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – „въздържал се“, приема се единодушно отчета 
на НЧ „Пробуда - 1906” с. Никола Козлево. 

 
- Турхан Каракаш: „Следващо е НЧ „ Пробуда – 1929“  с. Вълнари!“ 
- „Венета  Сърабеева“: Аз искам да ги попитам канцеларски материали 447,90 лв., 

отделно материали  577,00 лв., препарати 440,00 лв., художествена дейност 1867,00 лв., 
външни услуги 795,00 лв., а общинската субсидя от почти 1000,00 лв., я няма никъде 
упомената. 

- Турхан Каракаш: „Председателя къде е?“  
- Секретаря  на НЧ „ Пробуда – 1929“  с. Вълнари: „Отсъства, има личен ангажимент.                   

Аз съм упълномощена да отговарям на въпросите по отчета.“ 
- Турхан Каракаш: „Щом сте упълномощена... Но е редно Председателя да беше тук и да 

отговори на зададените въпроси, поради негово отсъствие, предлагам отчета на НЧ „ Пробуда 
– 1929“  с. Вълнари, да остане за следващото редовно пленарно заседание, след като 
председателя отсъства.“ 

- Халил Али: „Защо ще го оставяме за следващо заседание, с какъв мотив?“ 
- Турхан Каракаш:  „Защото има въпроси, на които Председателя трябва да отговори,                     

а не е тук днес. Или го приемаме, или го отхвърляме, най-логично да се остави за следващо 
заседание и Председателя да има възможност да си защити отчета.“ 

 
- Турхан Каракаш: „Следващо е НЧ „Петър Берон – 1928“ с. Църквица!“  
- Турхан Каракаш: „Председателя на читалището е тук ли е?“ 
- Председателя на НЧ „Петър Берон – 1928“ с. Църквица“: „Да, тук е!“ 
- Венета  Сърабеева: „Ще можете ли да кажете, какви са Ви другите възнаграждения?“ 
- Турхан Каракаш: „Може ли да се представите, има медии и гости.“ 
 - Председателя на НЧ „Петър Берон – 1928“ с. Църквица:  „Аз съм Председателя на 

читалището в с. Църквица. Имаме група и като има празници, купуваме подаръци на децата и 
ги отразяваме, като други възнаграждения.“ 

- Турхан Каракаш: „Виждам, г-н Председател, че в отчета имате наем 60,00 лв., с какво 
решение е читалищното настоятелство и колко пъти годишно е отдавано под наем 
помещение?“ 

- Председателя на НЧ „Петър Берон – 1928“ с. Църквица“: „30,00 лв. наем вземаме. 
Имаме сватбена зала в селото и предимно мероприятията ги правят там и читалщната зала в 
повечето случаи не се наема.“ 

- Турхан Каракаш: „Колеги имате ли други въпроси към Председателя? След като нямате 
други въпроси, прекратявам дебатите и моля да гласуваме приемането на отчета на НЧ 
„Петър Берон – 1928“ с. Църквица.“ 

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 6 (шест) гласа „за“, 0 (нула) 
гласа – „против” и 7 (седем) гласа – „въздържал се“, не се приема отчета на                                          
НЧ „Петър Берон – 1928“ с. Църквица. 
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- Турхан Каракаш: „Следващо е НЧ „Светлина – 1929“ с. Крива река!“ 
- Турхан Каракаш: „г-жо Съръбеева имате ли въпроси?“ 
- Венета  Сърабеева: „В графа „Други непредвидени разходи” - 2000,00 лв. – какво ще 

рече това?“ 
- Турхан Каракаш: „Председателя на читалището, ако е тука, моля да заповяда.“   
- Председателя на НЧ „Светлина – 1929“ с. Крива река: „Тези разходи са предвидени 

за тази 2024 год. и нямат нищо общо с разходите за 2023 год. Благодаря Ви!“ 
- Турхан Каракаш: „Колеги имате ли други въпроси към Председателя? След като нямате 

други въпроси, прекратявам дебатите и моля да гласуваме приемането на отчета на                                   
НЧ „Светлина – 1929“ с. Крива река.“ 

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 
0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – „въздържал се“, приема се единодушно отчета 
на НЧ „Светлина – 1929“ с. Крива река. 

 
- Турхан Каракаш: „Следващо е НЧ „Отец Паисий – 1956“ с. Пет могили. Имаме ли 

представител на читалището? След като няма, остава за следващото заседание.  
Следващо е НЧ „Напредък – 1957“ с. Красен дол , има ли представител на читалището 

в Красен дол?  
Г-н Кмете, ще Ви помоля да поканите кметовете в залата, ако имат отношение към 

читалищата.“ 
- Венета  Сърабеева: „Искам да попитам защо, получената субсидия от 975,00 лв. не е 

отразена никъде в отчетите на читалищата, а само в отчета на                                                         
НЧ „Отец Паисий – 1956“ с. Пет могили?“ 

- Турхан Каракаш: „Колеги, ако нямате други въпроси, прекратявам дебатите и моля да 
гласуваме приемането на отчета на  НЧ „Напредък – 1957“ с. Красен дол.“ 

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“,                        
0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – „въздържал се“, приема се единодушно отчета 
на НЧ „Напредък – 1957“ с. Красен дол. 

 
- Турхан Каракаш: „Следващо е НЧ „Пробуда - 1909” с. Хърсово, колеги имате ли 

въпроси?“ 
- Венета  Сърабеева: „Комисията няма въпроси.“ 
- Турхан Каракаш“: Колеги, имате ли  въпроси. След като нямате, прекратявам дебатите 

и моля да гласуваме приемането на отчета на НЧ „Пробуда - 1909” с. Хърсово.“ 
От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“,                        

0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – „въздържал се“, приема се единодушно отчета 
на НЧ „Пробуда - 1909” с. Хърсово. 

 
 
-Турхан Каракаш: „Следващо е НЧ „Христо Ботев – 1928“ с. Каравелово.“ 
- Венета  Сърабеева: „Нямаме въпроси.“ 
- Турхан Каракаш:  Колеги, имате ли  въпроси. След като нямате, прекратявам дебатите 

и моля да гласуваме приемането на отчета на НЧ „Христо Ботев – 1928“ с. Каравелово.“ 
От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 

0 (нула) гласа – „против” и 0 (нула) гласа – „въздържал се“, приема се единодушно отчета на 
НЧ „Христо Ботев – 1928“ с. Каравелово. 
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- Турхан Каракаш: „Следващо е НЧ „Георги Сава Раковски – 1927“ с. Ружица. Колеги 
имате ли въпроси? След като нямате, прекратявам дебатите и моля да гласуваме приемането 
на отчета на НЧ „Георги Сава Раковски – 1927“ с. Ружица.“  

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 
0 (нула) гласа – „против” и 0 (нула) гласа – „въздържал се“, приема се единодушно отчета на 
НЧ „Георги Сава Раковски – 1927“ с. Ружица. 

 
- Турхан Каракаш: „Следващо е НЧ „Майор Векилски – 2016“ с. Векилски, колеги 

иматели въпроси?“ 
- Венета  Сърабеева: „Представител  не присъства, но аз раговарях с председателката и 

ми каза, че не са получили наем земя за 2022 г. Другото е, че последните две години не са 
подавали информационна карта и по чл. 23 от ЗНЧ, може да се закрие читалището.“ 

- Турхан Каракаш:  „Благодаря за информацията. След като няма техен представител, ще 
го отложим за следващото заседание.“ 

- Халил Али: „Искам да направя едно предложение – тези читалища, които отложихме 
за следващото заседание, а именно: НЧ „ Пробуда – 1929“  с. Вълнари, НЧ „Отец Паисий – 
1956“ с. Пет могили и НЧ „Майор Векилски – 2016“ с. Векилски, тъй като само НЧ „Майор 
Векилски – 2016“ с. Векилски, нямат представител, да приемем отчетите на                                  
НЧ „Пробуда – 1929“ с. Вълнари и НЧ „Отец Паисий – 1956“ с. Пет могили, поради факт, 
че си имат предтавители и да отложим за следващо заседание само НЧ „Майор Векилски – 
2016“ с. Векилски, което си няма представител. Благодаря Ви!“ 

 - Турхан Каракаш: „За НЧ „Просвета – 1963“ с. Цани Гинчево, да Ви информирам – 
имаше преди месец извънредно оизборно събрание и е избран нов управителен съвет и 
предвижват регистрация. 

 А, г-н Али, за предложението Ви, аз лично бих желал въпросите, които имаме да бъдат 
зададени на отсъстващите Председатели, но ще го подложим на гласуване.  

Във връзка с направеното предложение от г-н Али, днес да разгледаме отчетите на 
читалищата в НЧ „ Пробуда – 1929“ с. Вълнари и НЧ „Отец Паисий – 1956“ с. Пет могили, 
моля да гласуваме: от общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 6 (шест) гласа 
„за“, 0 (нула) гласа – „против” и   7 (седем) гласа – „въздържал се“, не се приема и ще се 
разгледат на следващо редовно пленарно заседание на ОбС Никола Козлево. 

Колеги, предлагам следния проект за решение, което бе гласувано по отделно за всяко 
читалище, както следва: 

1.  НЧ „Пробуда - 1906” с. Никола Козлево - от общо присъстващи 13 /тринадесет/ 
общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – 
„въздържал се“ , приема отчета на НЧ „Пробуда - 1906” с. Никола Козлево. 

2. НЧ „ Пробуда – 1929“  с. Вълнари -  отхвърля за разглеждане на следващо пленарно 
редовно заседание. 

3. НЧ „Петър Берон – 1928“ с. Църквица - от общо присъстващи 13 /тринадесет/ 
общински съветника с 6 (шест) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и   7 (седем) гласа – 
„въздържал се“, не приема отчета на НЧ „Петър Берон – 1928“ с. Църквица. 

4. НЧ „Светлина – 1929“ с. Крива река -  от общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински 
съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – „въздържал 
се“, приема отчета на НЧ „Светлина – 1929“ с. Крива река 

5. НЧ „Отец Паисий – 1956“ с. Пет могили - отхвърля за разглеждане на следващо 
пленарно редовно заседание. 

6. НЧ „Напредък – 1957“ с. Красен дол -  от общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински 
съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – „въздържал 
се“, приема отчета на НЧ „Напредък – 1957“ с. Красен дол. 
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7. НЧ „Пробуда - 1909” с. Хърсово - общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински 
съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – „въздържал 
се“, приема отчета на НЧ „Пробуда - 1909” с. Хърсово. 

8. НЧ „Христо Ботев – 1928“ с. Каравелово - от общо присъстващи 13 /тринадесет/ 
общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и  0 (нула) гласа – 
„въздържал се“, приема отчета на НЧ „Христо Ботев – 1928“ с. Каравелово. 

9. НЧ „Георги Сава Раковски – 1927“ с. Ружица - от общо присъстващи 13 /тринадесет/ 
общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против”                                           
и 0 (нула) гласа – „въздържал се“, приема отчета на НЧ „Георги Сава Раковски – 1927“                                
с. Ружица. 

10. НЧ „Майор Векилски – 2016“ с. Векилски - отхвърля за разглеждане на следващо 
пленарно редовно заседание. 

След като нямате други въпроси и предложения, прекратявам дебатите по Докладна 
записка с вх. № 09 от 23.04.2024 год. и  моля да гласуваме, предложения проект за решение:“  

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 
0 (нула) гласа – „против” и  0 (нула) гласа – „въздържал се“, Общински съвет Никола Козлдево, 
прие следното: 

РЕШЕНИЕ № 39 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от ЗМСМА и чл. 26а, ал. 5 от Закона за народните 

читалища, Общински съвет Никола Козлево,  
 

РЕШИ: 
 

Приема годишните доклади за осъществените читалищни дейности и за изразходваните 
бюджетни средства през 2023 год., на следните народни читалища, намиращи се в територията 
на община Никола Козлево: 

1.  НЧ „Пробуда - 1906” с. Никола Козлево - от общо присъстващи 13 /тринадесет/ 
общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – 
„въздържал се“ , приема отчета на НЧ „Пробуда - 1906” с. Никола Козлево. 

2. НЧ „Петър Берон – 1928“ с. Църквица - от общо присъстващи 13 /тринадесет/ 
общински съветника с 6 (шест) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и   7 (седем) гласа – 
„въздържал се“, не приема отчета на НЧ „Петър Берон – 1928“ с. Църквица. 

3. НЧ „Светлина – 1929“ с. Крива река -  от общо присъстващи 13 /тринадесет/ 
общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – 
„въздържал се“, приема отчета на НЧ „Светлина – 1929“ с. Крива река 

4. НЧ „Напредък – 1957“ с. Красен дол -  от общо присъстващи 13 /тринадесет/ 
общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – 
„въздържал се“, приема отчета на НЧ „Напредък – 1957“ с. Красен дол. 

5. НЧ „Пробуда - 1909” с. Хърсово - общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински 
съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – „въздържал 
се“, приема отчета на НЧ „Пробуда - 1909” с. Хърсово. 

6. НЧ „Христо Ботев – 1928“ с. Каравелово - от общо присъстващи 13 /тринадесет/ 
общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против” и  0 (нула) гласа – 
„въздържал се“, приема отчета на НЧ „Христо Ботев – 1928“ с. Каравелово. 

7. НЧ „Георги Сава Раковски – 1927“ с. Ружица - от общо присъстващи 13 /тринадесет/ 
общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 0 (нула) гласа – „против”                                           
и 0 (нула) гласа – „въздържал се“, приема отчета на НЧ „Георги Сава Раковски – 1927“                                
с. Ружица. 
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- Галин Георгиев: „г-н Председател, преди да продължим, може ли 5 /пет/ минути 

почивка?“ 
- Турхан Каракаш: „Да, може! Колеги, обявявам 5 /пет/ минутна почивка!“ 
За протокола, след почивката от 13 /тринадесет/ общински съветника, в залата 

присъстват 13 / тринадесет/ общински съветника.  
- Халил Али: „Преди да продължим искам да отбележа, че съгласно чл. 26а, ал. 5 от 

ЗМСМА, не е задължително Председател да присъства, може и негов предтавител, в случая 
сме в нарушение, че не им приемаме докладите на тези две читалища, които си имат 
представители, но им отсъстват Председателите“. 

- Турхан Каракаш: „Вече сме го гласуваги, г-н Али, председателите ще имат възможност 
на следващото ни заседание да отговорят на въпросите и да защитят отчетите си. Благодаря 
Ви!“.  
________________________________________________________________________________ 

По трета точка от дневния ред:  
Докладна записка с вх. № 11 от 08.05.2024 год., относно: Продажба на недвижим имот – 

общинска частна собственост. 
Председателя поясни, че общинските съветници са запознати с дакладната записка, 

която е разглеждана на заседанието на постоянната комисия и даде думата за въпроси, 
предложения и изказвания: 

- Хюсеин Абиб: „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, Уважаеми 
представители на ОбА Никола Козлево и гости, като Председател на ПК – „Комисия по 
общинска собственост, устройство на територията, благоустрояване, селско стопанство, гори, 
околна среда и комунални дейности“, излага становището на комисията, че е положително.“ 

- Халил Али: „Цената как се определя и удовлетворява ли имота?“ 
- Севгин Ахмед – „Старши експерт в дирекция „Финанси, управление на собствеността 

и АПИО“: На база изготвена пазарна оценка, която се изготвя от независим оценител и 
определената цена е без вкл. ДДС.“ 

- Турхан Каракаш: „Колеги, след като нямате други въпроси,прекратявам дебатите и 
моля да гласуваме,  което е поименно:“ 

1. Ахмед Фикрет Ахмед – „за“; 
2. Бисер Ангелов Митев – „против“; 
3. Венета Динчева Съръбеева - „за“; 
4. Веселин Валерие Ангелов - „за“; 
5. Галин Иванов Георгиев - „за“; 
6. Джелил Атавула Ахмед - „за“; 
7. Нурай Ферудин Реджеб - „против“; 
8. Реджеб Ешреф Вели - „против“; 
9. Турхан Фахредин Каракаш - „за“; 
10. Фахри Салиев Алиев – „против“; 
11. Халил Руфат Али - „против“; 
12. Хюсеин Назим Абиб - „за“; 
13. Юксел Сюлейман Исмаил - „против“. 
 
От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника, с 7 (седем) гласа - „за”;              

6 (шест) гласа - „против”  0 (нула) гласа - „въздържали се” и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 
ЗМСМА, чл. 35, ал. 1, чл. 41, ал. 2 от Закон за общинската собственост /ЗОС/ и във връзка с 
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чл. 30, ал. 1 и ал. 2 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Общински съвет Никола Козлево, прие следното: 

 
РЕШЕНИЕ № 40 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1, чл. 41, ал. 2 от Закон за 

общинската собственост /ЗОС/ и във връзка с чл. 30, ал. 1 и ал. 2 от Наредба за реда за 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет – Никола 
Козлево,  

РЕШИ: 
 

1. Дава съгласие за продажба на урегулиран поземлен имот /УПИ/ XXI – общ. в квартал 
70 /седемдесет/, с площ от 880.00 м2 /осемстотин и осемдесет квадратни метра/, незастроен 
терен отреден за жилищно застрояване по регулационния план на село Вълнари, община 
Никола Козлево, област Шумен, актуван с акт за частна общинска собственост /АЧОС/                         
№ 2613/01.12.2023 г., вписан в Служба по вписванията: Вх. рег. № 4004 от 04.12.2023 год.,     
Акт № 166, том 12 дело № 2041. 

2. Определя начална тръжна цена в размер на 4840.00 лв. /четири хиляди осемстотин и 
четиридесет лева/ без ДДС на урегулиран поземлен имот /УПИ/ XXI – общ. в квартал 70 
/седемдесет/, с площ от 880.00 м2 /осемстотин и осемдесет квадратни метра/, незастроен терен 
отреден за жилищно застрояване по регулационния план на село Вълнари, община Никола 
Козлево, област Шумен, актуван с акт за частна общинска собственост /АЧОС/                                        
№ 2613/01.12.2023 г., вписан в Служба по вписванията: Вх. рег. № 4004 от 04.12.2023 год.,  
Акт № 166, том 12 дело № 2041. 

3. Определя метод на продажба – публичен търг с явно наддаване. 
4. Упълномощава Кмета на общината да извърши всички действия по изпълнението на 

настоящото решение. 
________________________________________________________________________________ 

 
По четвърта точка от дневния ред:  
Докладна записка с вх. № 12 от 08.05.2024 год., относно: Предоставяне на нежилищно 

помещение, публична общинска собственост за временно и безвъзмездно управление на АСП 
– гр. София, за нуждите на Дирекция „Социално подпомагане – гр. Каолиново“. 

Председателя поясни, че общинските съветници са запознати с дакладната записка, 
която е разглеждана на заседанието на постоянната комисия и даде думата за въпроси, 
предложения и изказвания: 

След като не постъпват въпроси и предложения, г-н Каракаш предлага излагане на 
становище на комиситя. 

- Хюсеин Абиб: „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, Уважаеми 
представители на ОбА Никола Козлево и гости, като Председател на ПК – „Комисия по 
общинска собственост, устройство на територията, благоустрояване, селско стопанство, 
гори, околна среда и комунални дейности“, излага становището на комисията, че е 
положително.“ 

- Турхан Каракаш: „Колеги, след като нямате други въпроси, прекратявам дебатите и 
моля да гласуваме,  което е поименно:“ 

1. Ахмед Фикрет Ахмед – „за“; 
2. Бисер Ангелов Митев – „за“; 
3. Венета Динчева Съръбеева - „за“; 
4. Веселин Валерие Ангелов - „за“; 
5. Галин Иванов Георгиев - „за“; 
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6. Джелил Атавула Ахмед - „за“; 
7. Нурай Ферудин Реджеб - „за“; 
8. Реджеб Ешреф Вели - „за“; 
9. Турхан Фахредин Каракаш - „за“; 
10. Фахри Салиев Алиев – „за“; 
11. Халил Руфат Али - „за“; 
12. Хюсеин Назим Абиб - „за“; 
13. Юксел Сюлейман Исмаил - „за“. 

 

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника, с 13 (тринадесет) гласа - 
„за”; 0 (нула) гласа - „против” и 0 (нула) гласа - „въздържал се” и на основание чл. 21, ал. 1, 
т. 8 от ЗМСМА, чл. 12, ал. 3 от ЗОС и чл. 12, ал. 3 от Наредба за реда на придобиване, 
управление и разпореждане с Общинско имущество, Общински съвет Никола Козлево, прие 
следното:     

РЕШЕНИЕ № 41 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9, чл. 12, ал. 3 от ЗОС и чл. 12,                   
ал. 3 от Наредба за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, 
Общински съвет Никола Козлево, 

РЕШИ: 
 

1. Актуализира годишна програма за управление и разпореждане с имоти общинска 
собственост на община Никола Козлево за 2024 г., като допълва стая № 1 с площ 16.00 кв. м. 
на 1-ви етаж от двуетажната масивна сграда – Младежки дом, находящ се в УПИ VII, квартал 
42 по плана на село Никола Козлево, актуван с АПОС № 156/13.03.2006 г. в раздел ІІ. 
Описание На Имотите, Които Общината Има Намерение Да Предложи За Предоставяне Под 
Наем, За Продажба, За Внасяне Като Непарична Вноска В Капитала На Търговските 
Дружества, За Учредяване на ограничени вещни права или за предоставяне на Концесия и 
Аренда, приета с Решение № 9 по Протокол № 3 от 29.02.2024 г. на Общински съвет – Никола 
Козлево. 

2. Предоставя на Агенция за социално подпомагане - гр. София с Булстат 121015056 за 
нуждите на Дирекция „Социално подпомагане“ гр. Каолиново безвъзмездно право на 
управление върху част от недвижим имот, а именно стая № 1 с площ 16.00 кв. м. на 1-ви етаж 
от двуетажната масивна сграда – Младежки дом, находящ се в УПИ VII, квартал 42 по плана 
на село Никола Козлево, актуван с АПОС № 156/13.03.2006 г. за срок от 5 /пет/ години, 
считано от 01.06.2024 г. 

3. Възлага на Кмета на община Никола Козлево да сключи договор с Агенция за 
социално подпомагане - гр. София с Булстат 121015056 представлявана от Веселин 
Кожухаров – Изпълнителен Директор на АСП за предоставяне безвъзмездно право на 
управление върху част от недвижим имот, а именно стая № 1 с площ 16.00 кв. м на                  1-
ви етаж от двуетажната масивна сграда – Младежки дом, находящ се в УПИ VII, квартал 42 
по плана на село Никола Козлево, актуван с АПОС № 156/13.03.2006 г. за срок от 5 /пет/ 
години, считано от 01.06.2024 г. 

4. Всички разходи, свързани с ползването на имота да се заплащат от ползвателя, както 
следва: 

4.1. Ел. енергия, вода, данък /съгласно чл. 11, ал, 5 от ЗМДТ/ и такса битови отпадъци. 

_______________________________________________________________________________ 
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По пета точка от дневния ред: 
Докладна записка с вх. № 13 от 08.05.2024 год., относно: Продажба на недвижим имот 

– общинска частна собственост. 
Председателя поясни, че общинските съветници са запознати с дакладната записка, 

която е разглеждана на заседанието на постоянната комисия и даде думата за въпроси, 
предложения и изказвания: 

След като не постъпват други въпроси и предложения, г-н Каракаш предлага излагане 
на становище на комиситя. 

- Хюсеин Абиб: „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, Уважаеми 
представители на ОбА Никола Козлево и гости, като Председател на ПК – „Комисия по 
общинска собственост, устройство на територията, благоустрояване, селско стопанство, 
гори, околна среда и комунални дейности“, излага становището на комисията, че е 
положително“. 

- Турхан Каракаш: „Колеги, след като нямате други въпроси, прекратявам дебатите 
имоля да гласуваме,  което е поименно:“ 

1. Ахмед Фикрет Ахмед – „за“; 
2. Бисер Ангелов Митев – „против“; 
3. Венета Динчева Съръбеева - „за“; 
4. Веселин Валерие Ангелов - „за“; 
5. Галин Иванов Георгиев - „за“; 
6. Джелил Атавула Ахмед - „за“; 
7. Нурай Ферудин Реджеб - „против“; 
8. Реджеб Ешреф Вели - „против“; 
9. Турхан Фахредин Каракаш - „за“; 
10. Фахри Салиев Алиев – „против“; 
11. Халил Руфат Али - „против“; 
12. Хюсеин Назим Абиб - „за“; 
13. Юксел Сюлейман Исмаил - „против“. 
 
От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника, с 7 (седем) гласа - „за”;              

6 (шест) гласа - „против” и 0 (нула) гласа - „въздържал се” и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 
ЗМСМА, чл. 35, ал. 1, чл. 41, ал. 2 от Закон за общинската собственост /ЗОС/ и във връзка с 
чл. 30, ал. 1 и ал. 2 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Общински съвет Никола Козлево, прие следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 42 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1, чл. 41, ал. 2 от Закон за 
общинската собственост /ЗОС/ и във връзка с чл. 30, ал. 1 и ал. 2 от Наредба за реда за 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет Никола 
Козлево,  

РЕШИ: 
 

1. Дава съгласие за продажба на Урегулиран Поземлен Имот /УПИ/  ХVI – 260 от квартал 
27 с площ от 1020.00 кв. м., дворно място със застроена и незастроена площ, ЗП /застроена 
площ/ – 140.00 кв. м. по регулационния план на село Хърсово, община Никола Козлево, област 
Шумен, актуван с акт за частна общинска собственост /АЧОС/                                                        
№ 2269/29.07.2014 г. и Урегулиран Поземлен Имот /УПИ/  ХV – 260 от квартал 27 с площ от 
1040.00 кв. м., незастроено дворно място по регулационния план на село Хърсово, община 
Никола Козлево, област Шумен, актуван с акт за частна общинска собственост /АЧОС/                          
№ 2268/29.07.2014 г. 

2. Определя начални тръжни цени, както следва: 
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2.1. Урегулиран Поземлен Имот /УПИ/  ХVI – 260 от квартал 27 с площ от 1020.00 кв. м., 
дворно място със застроена и незастроена площ, ЗП /застроена площ/ – 140.00 кв. м. по 
регулационния план на село Хърсово, община Никола Козлево, област Шумен, актуван с акт 
за частна общинска собственост /АЧОС/ № 2269/29.07.2014 г., при начална тръжна цена в 
размер на 6500.00 лв. /шест хиляди и петстотин лева/ без включен ДДС. 

2.2. Урегулиран Поземлен Имот /УПИ/  ХV – 260 от квартал 27 с площ от 1040.00 кв. м., 
незастроено дворно място по регулационния план на село Хърсово, община Никола Козлево, 
област Шумен, актуван с акт за частна общинска собственост /АЧОС/                        
№ 2268/29.07.2014 г., при начална тръжна цена в размер на 5720.00 лв. /пет хиляди 
седемстотин и двадесет лева/ без включен ДДС. 

3. Определя метод на продажба – публичен търг с явно наддаване. 
4. Упълномощава Кмета на общината да извърши всички действия по изпълнението на 

настоящото решение. 
________________________________________________________________________________ 

По шеста точка от дневния ред: 
Докладна записка с вх. № 14 от 08.05.2024 год., относно: Отдаване под наем на терен. 
Председателя поясни, че общинските съветници са запознати с дакладната записка, 

която е разглеждана на заседанието на постоянната комисия и попита как е определена 
началната тръжна цена. И даде думата за въпроси, предложения и изказвания: 

- Галин Георгиев: „Като Председател на бюджетна комисия, предлагам началната 
тръжна цена да бъде 90,00 /деветдесет/ лв.“ 

- Турхан Каракаш: „Моля, да гласуваме, предложението на Председателя на бюджетната 
комисия, за определяне на начална тръжна цена, което да е 90 /деветдесет/ лв.“ 

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 
0 (нула) гласа – „против” и 0 (нула) гласа – „въздържал се“, предложението е прието.“ 

След като не постъпват други въпроси и предложения, г-н Каракаш предлага излагане на 
становище на комиситя. 

- Хюсеин Абиб: „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, Уважаеми 
представители на ОбА Никола Козлево и гости, като Председател на ПК – „Комисия по 
общинска собственост, устройство на територията, благоустрояване, селско стопанство, гори, 
околна среда и комунални дейности“, излага становището на комисията, че е положително.“ 

- Турхан Каракаш: „Колеги, след като нямате други въпроси, прекратявам дебатите и 
моля да гласуваме проекто решението по Докладна записка с вх. № 14 от 08.05.2024 год. с 
приетата начална тръжна цена от 90 /деветдесет/ лв.,  което е поименно:“ 

1. Ахмед Фикрет Ахмед – „за“; 
2. Бисер Ангелов Митев – „за“; 
3. Венета Динчева Съръбеева - „за“; 
4. Веселин Валерие Ангелов - „за“; 
5. Галин Иванов Георгиев - „за“; 
6. Джелил Атавула Ахмед - „за“; 
7. Нурай Ферудин Реджеб - „за“; 
8. Реджеб Ешреф Вели - „за“; 
9. Турхан Фахредин Каракаш - „за“; 
10. Фахри Салиев Алиев – „за“; 
11. Халил Руфат Али - „за“; 
12. Хюсеин Назим Абиб - „за“; 
13. Юксел Сюлейман Исмаил - „за“. 
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От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника, с 13 (тринадесет) гласа - 
„за”; 0 (нула) гласа - „против” и 0 (нула) гласа - „въздържали се” и основание чл. 21, ал.1,                  
т. 8 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9, чл. 14, ал. 2, ал. 7 и ал. 8 от Закона за общинската собственост 
/ЗОС/ и чл. 13, ал. 1, ал. 2, ал. 3 и ал. 4 от НРПРУОИ, Общински съвет Никола Козлево, 
приема следното:  

 
РЕШЕНИЕ № 43 

 
На основание чл. 21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9, чл. 14, ал. 2, ал. 7 и ал. 8 от Закона 

за общинската собственост /ЗОС/ и чл. 13, ал. 1, ал. 2, ал. 3 и ал. 4 от НРПРУОИ, Общински 
съвет Никола Козлево,  

РЕШИ: 
 

1. Актуализира годишна програма за управление и разпореждане с имоти общинска 
собственост на община Никола Козлево за 2024 г., като допълва терен с площ от 25.00 м2 
/двадесет и пет квадратни метра/ целият с площ от 9500.00 кв. м., находящ се в УПИ III в 
квартал 38 по плана на село Вълнари, община Никола Козлево, актуван с Акт за публична 
общинска собственост /АПОС/ № 173/10.09.2008 г. за поставяне на преместваем обект, 
съгласно одобрена схема по реда на чл. 56 от ЗУТ в раздел II „Описание на имотите, които 
Общината има намерение да предложи за предоставяне под наем“ т. 1, ред № 45, приета с 
Решение № 9 по Протокол № 3 от 29.02.2024 г. на Общински съвет – Никола Козлево. 

2. Дава съгласие за отдаване под наем на терен с площ от 25.00 м2 /двадесет и пет 
квадратни метра/, находящ се в УПИ III в квартал 38 по плана на село Вълнари, община Никола 
Козлево, актуван с Акт за публична общинска собственост /АПОС/ № 173/10.09.2008 г. за 
поставяне на преместваем обект, съгласно одобрена схема по реда на чл. 56 от ЗУТ. 

3. Срок за отдаване под наем 5 /пет/ години. 
4. Определя метод на отдаване под наем – публичен търг с явно наддаване. 
5. Определя начална тръжна цена в размер на 90.00 лв. /деветдесет лева/ без ДДС на 

месец. 
6. Изисквания към кандидатите: Да представят проектов или снимков материал на вида 

на съоръжението при участието в търга. 
7. Възлага на Кмета на община Никола Козлево да извърши необходимите действия по 

изпълнение на настоящото Решение. 
________________________________________________________________________________ 
 

Седма точка от дневния ред:  
Доклад с вх. № 15 от 15.05.2024 год. от ликвидатора на „Еко система – Никола Козлево“ 

ЕООД. 
Председателя поясни, че общинските съветници са запознати с доклада от ликвидатора 

на „Еко система – Никола Козлево“, г-жа Василина Кънчева,  която е разглеждана на 
заседанието на постоянната комисия и даде думата за въпроси, предложения и изказвания и 
предложи излагане на становище на комиситя. 

- Галин Георгиев: „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, 
Уважаеми представители на ОбА Никола Козлево и гости, като Председател на Комисия по 
„Бюджет, финанси, икономика, нормативна уредба и местни данъци и такси”, излага 
становището на комисията, че е положително, но искам да задам следните въпроси. Защо от 
2022-ра година, при даден осем месечен срок за доклад, след това е удължен с 3 месеца и го 
получихме чак сега?  Интересува ме, ликвидаторката, която не присъства днес, дали е вземала 
хонорар за този период. Защо е удължен срока на договора три пъти? Благодаря Ви!“ 

- Турхан Каракааш: „Не мога да отговоря. Съветниците, които сте били в предния мандат 
би трябва да знаете, а не сегашното ръководство, но е интересно за такъв кратък период, защо 
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се е стигнало до ликвидация. Някакви допълнения имате ли? Колеги, след като нямате други 
въпроси, прекратявам дебатите и моля да гласуваме,  което е поименно:“ 

1. Ахмед Фикрет Ахмед – „за“; 
2. Бисер Ангелов Митев – „за“; 
3. Венета Динчева Съръбеева - „за“; 
4. Веселин Валерие Ангелов - „за“; 
5. Галин Иванов Георгиев - „въздържал“; 
6. Джелил Атавула Ахмед - „за“; 
7. Нурай Ферудин Реджеб - „за“; 
8. Реджеб Ешреф Вели - „за“; 
9. Турхан Фахредин Каракаш - „за“; 
10. Фахри Салиев Алиев – „за“; 
11. Халил Руфат Али - „за“; 
12. Хюсеин Назим Абиб - „за“; 
13. Юксел Сюлейман Исмаил - „за“. 
 

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника, с 12 дванадесет) гласа - „за”; 
0 (нула) гласа - „против“ и 1 (един) глас - „въздържал се” и на основание чл. 21, ал. 1, т. 9 от 
ЗМСМА, във връзка с чл. 270, ал. 2 и чл. 273. ал. 1 от Търговския закон, Общински съвет 
Никола Козлево, прие следното: 

 
РЕШЕНИЕ № 44 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 9 от ЗМСМА, във връзка с чл. 270, ал. 2 и чл. 273. ал. 1 от 

Търговския закон, Общински съвет Никола Козлево,  
 

РЕШИ: 
 

1. Приема крайния ликвидационен баланс, пояснителния доклад към крайния 
ликвидационен баланс на „Еко система – Никола Козлево“ ЕООД – в ликвидация. 

2. Освобождава от отговорност ликвидатора на дружеството. 
3. Задължава ликвидатора да заяви вписване на заличаването на дружеството в 

Търговския регистър, при Агенция по вписванията. 
________________________________________________________________________________ 

 
Осма точка от дневния ред: 
Докладна записка с вх. № 16 от 16.05.2024 год., относно: Продажба на недвижим имот – 

общинска частна собственост. 
Председателя поясни, че общинските съветници са запознати с дакладната записка, 

която е разглеждана на заседанието на постоянната комисия и даде думата за въпроси, 
предложения и изказвания: 

След като не постъпват други въпроси и предложения, г-н Каракаш предлага излагане 
на становище на комиситя. 

- Хюсеин Абиб – „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, 
Уважаеми представители на ОбА Никола Козлево и гости, като Председател на ПК – 
„Комисия по общинска собственост, устройство на територията, благоустрояване, селско 
стопанство, гори, околна среда и комунални дейности“, излага становището на комисията, 
че е положително.“ 
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- Турхан Каракаш: „Колеги, след като нямате въпроси, прекратявам дебатите и  моля да 
гласуваме,  което е поименно:“ 

1. Ахмед Фикрет Ахмед – „за“; 
2. Бисер Ангелов Митев – „против“; 
3. Венета Динчева Съръбеева - „за“; 
4. Веселин Валерие Ангелов - „за“; 
5. Галин Иванов Георгиев - „за“; 
6. Джелил Атавула Ахмед - „за“; 
7. Нурай Ферудин Реджеб - „против“; 
8. Реджеб Ешреф Вели - „против“; 
9. Турхан Фахредин Каракаш - „за“; 
10. Фахри Салиев Алиев – „против“; 
11. Халил Руфат Али - „против“; 
12. Хюсеин Назим Абиб - „за“; 
13. Юксел Сюлейман Исмаил - „против“. 
 
 
От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника, с 7 (седем) гласа - „за”;              

6 (шест) гласа - „против” и 0 (нула) гласа - „въздържал се” и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 
от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1, чл. 41, ал. 2 от Закон за общинската собственост /ЗОС/ и във връзка 
с чл. 30, ал. 1 и ал. 2 от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество, Общински съвет Никола Козлево, прие следното: 

 
РЕШЕНИЕ № 45 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1, чл. 41, ал. 2 от Закон за 

общинската собственост /ЗОС/ и във връзка с чл. 30, ал. 1 и ал. 2 от Наредба за реда за 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет Никола 
Козлево, 

РЕШИ: 
 

1. Дава съгласие за продажба на Урегулиран Поземлен Имот /УПИ/  VIII – общ. /осем/ 
от квартал 45 /четиридесет и пет/, с площ от 960.00 /деветстотин и шестдесет/ кв. м., незастроен 
по регулационния план на село Вълнари, община Никола Козлево, област Шумен, актуван с 
акт за частна общинска собственост /АЧОС/ № 641/01.06.2010 г., Вписан в Служба по 
вписваният с Вх. Рег. № 1879 от 01.06.2010 г., Акт № 64, том 5, дело № 944 п.19927. 

2. Определя начална тръжна цена в размер на 5280.00 лв. /пет хиляди двеста и осемдесет 
лева/ без ДДС на Урегулиран Поземлен Имот /УПИ/  VIII – общ. /осем/ от квартал 45 
/четиридесет и пет/, с площ от 960.00 /деветстотин и шестдесет/ кв. м., незастроен по 
регулационния план на село Вълнари, община Никола Козлево, област Шумен, актуван с акт 
за частна общинска собственост /АЧОС/ № 641/01.06.2010 г., Вписан в Служба по вписваният 
с Вх. Рег. № 1879 от 01.06.2010 г., Акт № 64, том 5, дело № 944 п.19927. 

3. Определя метод на продажба – публичен търг с явно наддаване. 
4. Упълномощава Кмета на общината да извърши всички действия по изпълнението на 
настоящото решение. 

________________________________________________________________________________ 
 
Девета точка от дневния ред: 
Докладна записка с вх. № 17 от 20.05.2024 год., относно: Даване на съгласие за членство 

на община Никола Козлево в сдружение „Толерантност“ и определяне на представител 
(делегат) на общината в общото събрание на сдружение „Толерантност“. 
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Председателя поясни, че общинските съветници са запознати с дакладната записка, 
която е разглеждана на заседанието на постоянната комисия и даде думата за въпроси, 
предложения и изказвания: 

- Турхан Каракаш: „Колеги предлагам, да добавим към т. 3, при невъзможност за участие 
на определения в т. 3 представител, той да бъде заместен с лице предложен от г-н Ибрям, за 
да не се наложи вземане на друго решение.“ 

- Исмаил Ибрям: „Предлагам, при невъзможност за участие на определения в т. 3 за 
представител /делегат/, да бъде заместен от инж. Айхан Недим Ахмед – Зам.-кмет на община 
Никола Козлево.“ 

- Турхан Каракаш: „Колеги, моля да гласуваме, така направеното предложение на                 
г-н Ибрям.“ 

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 
0 (нула) гласа – „против” и 0 (нула) гласа – „въздържал се“, предложението е прието.“ 

След като не постъпват други въпроси и предложения, г-н Каракаш предлага излагане на 
становище на комиситя. 

- Галин Георгиев: „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, 
Уважаеми представители на ОбА Никола Козлево и гости, като Председател на Комисия по 
„Бюджет, финанси, икономика, нормативна уредба и местни данъци и такси”, излага 
становището на комисията, че е положително.“ 

- Турхан Каракаш: „Колеги, след като нямате други въпроси, прекратявам дебатите и 
моля да гласуваме цялостното проекто решение по Докладна записка с вх. № 17 от 20.05.2024 
год. с допълнението по т. 3,  което е поименно:“ 

 
1. Ахмед Фикрет Ахмед – „за“; 
2. Бисер Ангелов Митев – „против“; 
3. Венета Динчева Съръбеева - „за“; 
4. Веселин Валерие Ангелов - „за“; 
5. Галин Иванов Георгиев - „за“; 
6. Джелил Атавула Ахмед - „за“; 
7. Нурай Ферудин Реджеб - „против“; 
8. Реджеб Ешреф Вели - „против“; 
9. Турхан Фахредин Каракаш - „за“; 
10. Фахри Салиев Алиев – „против“; 
11. Халил Руфат Али - „против“; 
12. Хюсеин Назим Абиб - „за“; 
13. Юксел Сюлейман Исмаил - „против“. 
 
От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника, с 7 (седем) гласа - „за”;              

6 (шест) гласа - „против”; 0 (нула) гласа - „въздържали се” и на основание чл. 21, ал. 2 във 
връзка с чл. 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА, Общински съвет Никола Козлево, прие следното: 

 
РЕШЕНИЕ № 46 

 
На основание чл. 21, ал. 2 във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА, Общински съвет 

Никола Козлево, 
РЕШИ: 

 
1. Дава съгласие за членство на община Никола Козлево в Сдружение „Толерантност“. 
2. Възлага на Кмета на общината да внесе писмена молба до Управителния съвет на 

Сдружение „Толерантност“. 
3. Определя за представител /делегат/ на община Никола Козлево в Общото събрание на 

Сдружение „Толерантност“: Исмаил Недрет Ибрам – Кмет на община Никола Козлево, при 
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невъзможност за участие, той да бъде заместен от  инж. Айхан Недим Ахмед – Зам.-кмет на 
община Никола Козлево.  

 
________________________________________________________________________________ 
 

Десета точка от дневния ред:  
Анализ с вх. № 18 от 20.05.2024 год., относно: Състоянието и нивото на безработица на 

територията на община Никола Козлево, възможност за преодоляването й, предоставен за 
разглеждане, на основание т. 2 от програмата за работа на ОбС Никола Козлево, приета с  
Решение № 15 по Протокол № 3 от 29.02.2024 год. 

 Председателя поясни, че общинските съветници са запознати с анализа, която е 
разглеждана на заседанието на постоянната комисия и даде думата за въпроси, предложения 
и изказвания моля задайте въпросите, които имате към служителите от Дирекция „Бюро по 
труда” - Нови пазар.  

- Турхан Каракаш: „Заповядайте, г-н Ахмед.“ 
- Ахмед Ахмед: „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, Уважаеми 

представители на ОбА Никола Козлево и гости! Искам да попитам дали има стратегия за 
намаляване на безработицата в община Никола Козлево?“ 

- Турхан Каракаш: „Има ли други въпроси? Стратегията е съвместна на община Никола 
Козлево и „Бюрото по труда“ и искам да попитам как се определя процента на безработица в 
дадена община?“ 

- Людмила Борисова – Гл. експерт от Дирекция „Бюро по труда” - Нови пазар:  „Процента 
на безработица се определя от броя регистрирани бесработни лица спрямо икономическо- 
активното население за общината.“ 

- Турхан Каракаш: „Защо навършилите определена въраст им се прекратява 
регистрацията в „БТ“? По този начин те не могат да се включат в предпенсионна програма.“ 

- Людмила Борисова – Гл. експерт от Дирекция „Бюро по труда” - Нови пазар:                              
„За да бъдат включени в програма за предпенсионна възраст, не трабва да са навършили вече 
пенсионна възраст. Лицата в пенсионна възраст, които получават социални помощи, не е 
необходимо да имат регистрация в „БТ“, тъй като от „социални грижи“ не им изискват 
регистрация. Очакваме да стартира програмата за предпенсионна възраст, но към момента 
няма отпуснати средства. Можем всяко едно лице да проверим дали отговаря на условията за 
включване на определена програма. В момента са активни две програми „Младежка заетост+” 
и  „Започвам работа” - компонент 3. Очакваме регионални програми да стартират, предстои 
стартиране на обучение за заети лица, както и обучение за безработни лица, но към момента 
не са стартирали и за което ще се изисква минимално образователно ниво. Благодаря!“ 

- Турхан Каракаш: „Благодаря още веднъж на представителите на „БТ. Колеги, ако 
нямате други въпроси към представителите на Дирекция „Бюро по труда” - гр. Нови пазар, 
прекратявам дебатите и  съгласно чл. 21, ал.1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, моля да гласуваме   

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 
0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – „въздържал се“, Общински съвет Никола Козлево, 
прие следното: 
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РЕШЕНИЕ № 47 
 
На осн. чл. 21, ал.1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА и т. 2 от програмата за работа на ОбС Никола 

Козлево, приета с  Решение № 15 по Протокол № 3 от 29.02.2024 год., Общински съвет Никола 
Козлево, 

РЕШИ: 
 

 1. Приема предтсвения Анализ, относно: състоянието и нивото на безработица на 
територията на община Никола Козлево, възможност за преодоляването й, предоставен за 
разглеждане, на основание т. 2 от програмата за работа на ОбС Никола Козлево, приета с  
Решение № 15 по Протокол № 3 от 29.02.2024 год. 

________________________________________________________________________________ 

Единадесета точка от дневния ред:  
Анализ с вх. № 19 от 20.05.2024 год., относно състоянието на пътната инфраструктура в 

общината и набелязване на мерки за подобряването й. 

Председателя поясни, че общинските съветници са запознати с анализа, която е 
разглеждана на заседанието на постоянната комисия и даде думата за въпроси, предложения 
и изказвания:  

Турхан Каракаш:  „Колеги, това е една от темите, които бяха залегнати за разглеждане 
през месеца и изискахме информация от ОбА Никола Козлево и ни беше представена, за 
състоянието на пътната инфраструктура в общината. Имали изпратени писма до Пътно 
управление за пътния участък между с. Никола Козлево – с. Пет могили, имаме ли отговор?“ 

Йордан Добрев: „Да! Изпратени са, но към момента няма никакви предприети мерки от 
тяхна страна за подобряване на участъка.“ 

След като не постъпват други въпроси и предложения, г-н Каракаш предлага излагане на 
становище на комиситя. 

- Хюсеин Абиб: „Уважаеми Председател, Уважаеми Кмет, Уважаеми колеги, Уважаеми 
представители на ОбА Никола Козлево и гости, като Председател на ПК – „Комисия по 
общинска собственост, устройство на територията, благоустрояване, селско стопанство, гори, 
околна среда и комунални дейности“, излага становището на комисията, че е положително.“ 

- Турхан Каракаш: „Колеги, ако нямате други въпроси, прекратявам дебатите и  съгласно 
чл. 21, ал.1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, моля да гласуваме  за приемане на анализа.“ 

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 13 (тринадесет) гласа „за“, 
0 (нула) гласа – „против” и   0 (нула) гласа – „въздържал се“, Общински съвет Никола Козлево, 
приема следното: 

 
РЕШЕНИЕ № 48 

На осн. чл. 21, ал.1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА и т. 1 от програмата за работа на ОбС Никола 
Козлево, приета с  Решение № 15 по Протокол № 3 от 29.02.2024 год., Общински съвет Никола,  
Козлево, 

РЕШИ: 
 

Приема изготвения Анализ,  относно: състоянието на пътната инфраструктура в 
общината и набелязване на мерки за подобряването й. 

______________________________________________________________________________ 
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Дванадесета точка от дневния ред: 
Питания: 

- Турхан Каракаш: „Остана само точка Питания,  който има въпроси, моля да заповяда“. 
- Халил Али: „Аз имам, г-н Председател, моите питания са две. Първото е за отпускането 

на еднократни помощи на жителите на община Никола Козлево, след получената справка от 
общинска администрация и направения анализ, забелязахме доста пропуски, като документна 
липса, например, случай от с. Църквица, в който няма становище на кмета. Другото, което 
искам да питам е, след получената справка от ОбА и направения анализ, относно 
възнагражденията на общинските съветници, на четерима наши общинските съветници са им 
изплатени неправомерно възнаграждения, казвам неправомерно, защото не са участвали в 
постоянните комисии, а са им изпланени  възнаграждения за участие. За тези четирима 
съветника, общата сума е 1600 лв., на Ахмед Ахмед  - общо 450 лв.,  Хюсеин Абиб – общо 800 
лева, Юсуф Юсуф, който вече не е съветник – 150 лева и Елвин Мустафа – 200 лева. Предлагам 
да се сформира временна комисия, която да разгледа тези две неща и да излезе с решение.“ 

- Турхан Каракаш:  „Първото, което е, Вие в точка Питания, не питате, а правите 
констатации. Второ, ако имате такива констатации, заповядайте в кабинета ми да ги 
разгледаме. Трето, едно е участие, а друго е присъствие. Всеки съветник, който присъства на 
заседание на комисия, си получава възнаграждение, независимо дали заседава комисия. Ако 
някой съветник не дойде в комисия, а друг  си отделя от времето и идва, но както решите, 
предлагайте и да го гласуваме. Колеги, има предложение от г-н Али, за сформиране на комисия 
от трима члена във връзка  с възнагражданията. Предлагам да гласуваме.“ 

От общо присъстващи 13 /тринадесет/ общински съветника с 6 (шест) гласа „за“, 7 (гласа) 
гласа – „против” и   0 (нула) гласа – „въздържал се“. 

- Турхан Каракаш: „Предложението на г-н Али не се приема.“ 
- Ахмед Ахмед: „г-н Али, искам да Ви попитам, след като твърдите, че сме получили 

неправомерно възнаграждения, при положение, че аз съм си отделил от времето и финансите, 
за да присъствам, а някой колега не дошъл –  аз как мога да отговарям за действията на другия.“ 

- Турхан Каракаш:  „Благодаря Ви, г-н Ахмед.“ 
- Нурай Реджеб: „Не е приет годишния отчет на общинското предприятие, след него би 

трябвало да е имало и тримесечен, г-н Кмета дали е запознат с това?“ 
- Турхан Каракаш: „Благодаря, г-н Кмет, моля, заповядайте.“ 
- Исмаил Ибрям: „Уважаеми Председател, Уважаеми дами и господа общински съветници 

и гости! Благодаря за въпроса, г-н Реджеб. Дейността върви, а отчетите ще се разглеждат.                     
За „рибата“ тече разследване, но нямаме постъпила информация от институциите, бъдете 
убеден, че ще се вземат съответните мерки. Благодаря!“ 

- Турхан Каракаш:  „Благодаря, г-н Ибрям. Колеги, имате ли други въпроси, Кметове, Вие 
имате ли – нямате. Колеги, благодаря Ви за отделеното време и Ви желая хубав ден и закривам 
заседанието в 12:45 ч.“ 

Настоящият Протокол се състави в 3 (три) еднообразни оригинални екземпляра – един за 
Областна Администрация - Шумен, един за Районна Прокуратура - Шумен  и един за 
Общински съвет  Никола Козлево. 

Неразделна част от Протокола са: Присъствен списък на общинските съветници, 
присъствали на редовно пленарно заседание на ОбС Никола Козлево, проведено на 30.05.2024 
год. и списъци за поименно гласуване по Докладни записки с вх. № 11 от 08.05.2024 год.,               
№ 12 от 08.05.2024 год., № 13 от 08.05.2024 год., № 14 от 08.05.2024 год., № 15 от 13.05.2024 
год., № 16 от 16.05.2024 год. и № 17 от 20.05.2024 год. 

 
ТУРХАН КАРАКАШ:_________п__________        ГЮЛЗАР РЕДЖЕБ:_________п_________ 
Председател на ОбС Никола Козлево                     Протоклчик 


